

《单词百科:generalised是什么意思?generalised怎么发音?generalised的解释和用法》

英语单词generalised是什么意思?generalised怎么读?generalised怎么发音?简答网为您整理了generalised的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



generalised怎么读

generalised的读音:[ˈd en r la zd]

generalised的意思

1、adj.广泛的;普遍的;非具体的;整体的;

generalised的近义词

1、generalized adj.广泛的;普遍的;非具体的;整体的;

generalised的双语例句

1、 He developed flu-like symptoms with a temperature of 39.4 deg C, generalised malaise, headache and anorexia.

他出现流感样症状,包括体温39.4 全身不适,头痛和食欲减退.

2、 They generalised the use of a new invention.

他们推广一项新发明的应用.

3、 To this end, the authors use a generalised propensity score technique.

为此,作者用广义的倾向评分技术.

4、 A stearic type stereotype is a simplified and generalised generalized idea about a group of people.

是一种简化和概括了的关于特定人群的印象.

5、 The book is self-contained: mathematical ideas are introduced, developed generalised and applied.

书是拘谨的 : 数学想法被实施,发展一般化并且适用.

6、 Generalised estimating equations and low back pain . [comment].

广义 估计方程及腰痛.

7、 A tendency is generalised that modern communication was taking the place of traditional communication.

总结了近代化交通逐步取代传统交通的历史趋势.

8、 This generalised loss of confidence was many steps beyond the root cause of the crisis.

信心的全面丧失使得危机从其引发原因开始扩散.

9、 Gold's recent progress seems to be a response to generalised fears of economic turmoil.

黄金近期的涨势可以看成是对经济动荡的普遍担心.

以上是简答网为您整理的generalised怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/generalised>

